



Studierådsmötesprotokoll 2020-09-16

Närvaro: Arvid Bengtsson Studierådsordförande
Jakob Sinclair Vice Studierådsordförande
David Ekblad Studierådssekreterare
Emil Friberg
Michaela Ljungberg
Erik Lundberg

- §1 OFMÖ Studierådsordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet öppnat kl 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen **Mötet beslöt**
att godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötesprotokoll **Mötet beslöt**
att godkänna protokoll från 2020-09-09 men med rättningar.
Datum var fel, namnet på protokollskrivaren var fel och paragraf 8 fanns med två gånger.
- §6 Sommarsnack Punkt som var kvar på dagordningen från förra mötet. Pinsamt att den inte togs bort under punkt 4.
- §7 Valärenden och nomineringar Jakob hittade n0llornas hemliga Discord-server och hittade där 4 intresserade D1:or som ville vara årskursrepresentanter. Lottning gjordes för att välja bland dem.

Följande personer kandiderar till olika poster inom studierådet:

- Alexander Sandström, som Årskursrepresentant D3.
- Michaela Ljungstrand, som Årskursrepresentant C3.
- Emanuel Johnson Godin, som Årskursrepresentant D1.

Mötet beslöt

att välja Alexander Sandström, som Årskursrepresentant D3 läsåret 20/21.

att välja Michaela Ljungstrand, som Årskursrepresentant C3 läsåret 20/21.

att välja Emanuel Johnson Godin, som Årskursrepresentant D1 läsåret 20/21.



- §8 Information från Externa Representanter Arvid var på SRX igår. Det diskuterades att i CEQ svar så ska vi censurera svar som innehåller klagomål gällande andra kurser man läser samtidigt. Till exempel om två kurser är väldigt jobbiga att läsa samtidigt så ska det inte reflekteras över i CEQ-svaren. Detta ska istället gå igenom studieråden till Programledningen.
- §9 Meddelanden Inga.
- §10 Uppdateringar Studiekväll i måndags, det gick bra och maten var nice!
- §11 CEQ-affischer, ny fräsigt idé Hålla tävling där folk kan komma och måla ny CEQ-affisch! Diskuterades om att ha mat eller något annat att locka med. Idé är att samarbeta med AktU och dela på budget för vi är snåla. Annan idé som diskuterades är merch.
- Enkelt pris för vinnaren men man kanske sätter upp fler affischer, typ top tolv!
- §12 Avslutade kurser Inget.
- §13 Pågående kurser Digital kommunikation, FEITG05: Michaela och någon kursrepresentant från ett master program ska ha ett möte med kursansvarig där man kommer göra en avstämning om hur bra distansundervisningen fungerar.
- Flerdim, FMA430: Föreläsaren missade föreläsning. Han löste det med ny tid men lite roligt ändå.
- Reglerteknik, FRTF05: Man måste anmäla sig för varje labb men bara efter man gjort förberedelseuppgifterna. Detta kan vara störrigt då det inte är garanterat att man får samma labbtid varje gång.
- Nu när det är på distans så respekterar inte alla föreläsare pauserna i mitten av föreläsningen och vissa drar över tiden på sina föreläsningar.
- Att ställa frågor på distans är mycket svårare. Många föreläsare har inte koll på chatten så ifall man vill ställa fråga måste man ofta sätta på mic och avbryta föreläsaren mitt i. Blandat fysisk och Zoom föreläsning verkar fungera bra i OMD, EDAF60, dock så är det en svår avvägning gällande hur många studenter man vill ha fysiskt på plats.
- §14 Övrigt God fika, vi saknar Adam :(
- §15 OFMA Mötesordförande Arvid Bengtsson förklarade mötet avslutat kl 12:54.



Vid protokollet

Justeras

Jakob Sinclair
Vice Studierådsordförande

Arvid Bengtsson
Studierådsordförande